
Beste Dames en heren,

Hierbij wil ik reageren op het voorgenomen wetsvoorstel om het stelsel van geborgde zetels bij 
waterschappen aan te passen. Dit voorstel vind ik niet goed doordacht en zal eerder een 
verslechtering dan verbetering brengen van de huidige manier van werken. 

Ik heb reeds ruim 25 jaar een Laanboomkwekerij  van ruim 30 Ha in de gemeente Boxtel en heb 
percelen grond in gebruik als kwekerij in de buurt van de Dommel en de Kleine Aa.  In deze 
tijdsperiode heb ik al diverse  weersinvloeden mee gemaakt en ook in gevolg daarvan diverse  kleine 
en grote teelt schades gehad. 

Ik benoem 3 grote schades.  

In de jaren 1995 en 1998 is de dommel te Esch buiten zijn oever gestreden en zijn percelen 
overstroomd. Eind mei 2016 begin juni 2016 heeft een zeer grote neerslag in enkele dagen ook 
ervoor gezorgd dat de sloten overliepen en percelen ook deels enkele dagen onder water hebben 
gestaan. Gevolgschade is dat wortels zijn verrot door zuurstofgebrek en bomen zijn doodgegaan.

In het voorjaar en zomer 2018 en 2019 en 2020 hebben we te maken gehad met grote droogte en 
hebben we ondanks dat we deels kunnen beregenen ook schade door verdroging gehad. Al deze 
schades heeft ons bedrijf meer dan 200 duizend euro gekost. 

Een goede waterhuishouding van niet te veel en niet te weinig water in de sloten en beken is voor 
ons bedrijf en in zijn algemeenheid van de agrarische sector als ook de natuur van groot belang.  Des 
te meer in deze tijd waar weerextremen vaker voor gaan komen. 

Als bedrijf proberen we hier zoveel mogelijk rekening mee te houden door geen natte en laag 
gelegen maar ook geen hoge en droge percelen aan te planten en hebben dit (voor) jaar voor het 
eerst op een paar perceeltjes ervaring opgedaan met druppel irrigatie. 

Het voor ons bedrijf dus van groot belang dat het waterschap goed rekening houd met de belangen 
van de  agrarische sector.  Dat we geen wateroverlast krijgen maar dat we ook in droge periodes 
kunnen blijven beregenen. Beregenen in de open teelt kost relatief veel geld en doen we als het echt 
niet anders kan.

Om voor de belangen van de grootste groep beheerders (agrariërs) van het buitengebied op te 
komen heb je in het waterschap mensen  met kennis van zaken en van de agrarische sector nodig.  
Mensen uit de die weten tegen welke problemen de agrarische sector aanloopt maar ook mee willen 
denken in oplossingen voor een betere waterhuishouding voor ons allen.  

De Waterschappen zijn op zich welwillend en  zoeken oplossingen om zo goed mogelijk in te spelen 
op de huidige vraagstukken en weersextremen echter zij moeten ook gevoed worden en moeten de 
belangen van de natuur en economie wel in balans blijven. 

Ik vind het daarom zeer belangrijk en noodzakelijk  dat er vanuit de agrarische sector geborgde zetels 
blijven met een daarbij behorend lid van het Dagelijks Bestuur.

Met vriendelijke groet,

Ben van der Meijden

Boomkwekerij De Spankert te Boxtel 




